



STYRELSEMÖTE 2021-05-24

Närvarande: Rikard Berglund, Anna Lindqvist, Gustav Lindberg, Robin Glöggler, Mattias Hansson, Peter Lexander, Jenny Wall, Lillemor Eriksson

- 1) FÖREGÅENDE PROTOKOLL Kvarstår att göra:
 - Rikard och Peter – gräva till matchuret
 - Gustav och Anna fortsätter kolla de 11 000 kr från försäkringsbolaget samt kvitton rörande uppbyggnaden av skidstugan.

Gustav har pratat med Kalle rörande grinden vid Ovansjövägen och det sitter nu en karbinhake där istället för hänglåset.
- 1) EKONOMIN – Fortfarande halvraslig - ligger under budget. Insamlingen som vi startade upp via Laget.se i slutet av april har i dagsläget inbringat drygt 5000 kr! Skidornas sponsorintäkter är 11000 kr mindre än budgeterat. Likaså F07:s budgeterade försäljningsinkomster på 23 000 som inte kommit in än men som förhoppningsvis kommer senare.
- 2) SKIDORNA – Skidsäsongen helt avslutad dock utan avslutning pga Covid-19.
 - Återstår lite byggjobb med entrèn som Göran håller på kollar upp priser mm till.
 - Fortsätter jobba med planerna för en skicross/ mountainbike-bana.
 - Hoppas kunna anordna Ovansjö Triathlon med Storvik den 6:e augusti -beroende på om det blir några lättnader i Covid19-restriktionerna.
- 3) FOTBOLLEN – Har haft ytterligare ett sektionmöte med bra uppslutning av de flesta lagen. Alla ledare verkar tycka att det är bra med dessa månatliga möten.
 - Emmeli's och Helena's försök att locka in flera barn till fotbollen genom utskick och lappar blev otroligt lyckat och de båda fotbollsleksgrupperna har fått in många flera barn.
 - Damlaget har fått in en ny huvudtränare som heter Thomas Karlsson. Kommer inte att spela serie i år men vem vet – nästa år kanske vi har ett damlag i seriespel.
 - P07 har trots samarbetet med Stensättra svårt att få ihop ett lag så de kommer att ta beslut efter denna månad om det blir något seriespel eller inte.
 - Fotbollssektionen har beslutat att inte arrangera någon fotbollsskola i KSK:s regi i år.
 - Träningsvästar är inköpta till fotbollslek.
 - Planerna behöver gödslas. Robin har beställt gödsel från Jordelit och göran ordnar med gödsling av planerna så fort den kommit.
 - Angående klippning av gräsytor runt planerna beslutar mötet att ersätta några ungdomar med 300 kr/gång om de tar på sig detta.
 - Fotografering av alla lag den 27/5.
 - Rikard och Peter grävde groparna för att Horisonterra skulle kunna skjuta kabeln till matchuret under fotbollsplanen men när de försökte skjuta var det bara 5-6 dm jord i backen och sedan tog det stopp för det var för hårt (berg). Peter och Rikard fortsätter kolla på alternativ till att få fram kabeln till matchuret.
- 4) HERRLAGET – Tränar 2 ggr/v med bra närvaro.
 - Senaste beskedet ang seriespel är att man ska få börja spela fr.o.m 210601 OM det inte kommer nya restriktioner ang, Covid 19
 - Har fått in ytterligare Sponsorer.

- 5) KANSLI/FASTIGHET - Lillemor jobbar fortsatt hemifrån.
 - Sten har köpt in och installerat ny toalett i hemmalagets omkl.rum i fristående längan.
 - Avtackningspresent till Maggie Hedlund som avsade sig revisoruppdraget i år är överlämnad.
 - NCC har avslutat sitt jobb och har som tack för att de fick använda våra parkeringsytor fyllt på med grus och jämnat till vår parkeringsyta, tagit bort stenarna som kom upp när Rikard och Peter grävde för matchuret samt lämnat lite finare fyllning till gropen.

- 6) SPORTHALLEN/SPORTVALLEN - Alla måste hjälpas åt att hålla rent inne på Sporthallen. Det är inte OK att gå in med skitiga/gräsiga skor och den som gör det måste ta reda på efter sig. Sporthallen ska vara städad och redo för uthyrning hela tiden, utan att någon ska behöva städa innan. Robin tar med detta till alla ledare på nästa Fotbollssektionsmöte.
 - Angående bidragsansökan för rusten av fristående längan så har Lillemor nu i dagarna kompletterat ansökan med vårt årsbokslut efter påstötning från Göranssonska fonderna som behövde ha in den för att kunna ta ställning till vår bidragsansökan. Väntar fortsatt på besked.

- 7) COVID 19 – Alla restriktioner gäller fortfarande. Vi spelar inte matcher och hyr inte ut Sporthall eller Skidstuga för större sällskap. Nya restriktioner väntas 1/6 som i dagsläget säger att lagen får börja spela seriespel – men det kan ändras.

- 8) ÖVRIGT – Föreningen har fått erbjudande från Sverigesupporten om att sälja toa/hushållspapper. Robin tar detta vidare till alla ledare på nästa fotbollssektionsmöte.
 - Diskuterade om vi ska ansluta oss till Panta.mera så att folk kan skänka sin pant säckvis till föreningen. Ligger lite lågt med detta och hoppas det kommer en pantstation närmare oss snart. Närmaste pantstation nu finns i Strömsbro.

- 9) Nästa möte bestämt till 210621 kl. 18.30 via Teams. Lillemor skickar ut kallelse med Teams-länk.

- 10) Mötet avslutades.

Vid protokollet: Lillemor Eriksson